

Package

Tour Code Minimum : 02 Pax Type











Day 1: Arrive in Kuching / Kuching City Tour (D)

Meet and greet at Kuching International Airport upon arrival and proceed for Kuching City orientations bypass the historical center of old Kuching, past old shophouses and historical buildings i.e., White Cat Statue, Old Court House, Post Office, Square Tower, Tua Pek Kong temple and more. Later, proceed to Kuching Waterfront and enjoy a short boat ride "Tambang" to the restaurant opposite for dinner before check-in at the hotel and rest.









Day 2: Serikin Weekend Border Market + Fairy & Wind Cave OR Bako National Park (B/L)

Pick up at the hotel lobby after breakfast and proceed to Bako Jetty. Upon arrival at the jetty, registration and safety briefing before embark to have a boat ride to Bako National Park approx. 30 minutes. Later while arriving at the Park, leisurely trekking around the national park and you may sight for Wild Boar, Silver Leaf Monkey, Long Tailed Macaque, Proboscis Monkey and other wildlife at this oldest national park in Sarawak with mangrove forest. Lunch will be served at Bako Canteen. After the tour, return to Jetty with a boat ride and transfer back to the hotel and free with your own leisure.

OR choose to visit Serikin Weekend Border Market + Fairy & Wind Caves Tour with Lunch (Available on Friday - Sunday only)









Day 3: Semenggoh Orang Utan Rehabilitation Centre / Sarawak Cultural Village (B/L)

Pick up at the hotel lobby after breakfast and proceed to Semenggoh Wildlife Centre - OrangUtans Rehabilitation Centre. Upon arrival at the centre, transfer to the feeding platform via Sarawak Forestry latest introduced Electronic Buggy and enjoy the forest view along the way. Transfer to Sarawak Cultural Village after the feeding show. Upon arrival at Cultural Village, enjoy Sarawak's Ethnic Lunch at Cultural Village Cafe before tour around Sarawak Cultural Village which offers an excellent introduction to local cultures and lifestyles the award-winning living museum showcases 7 cultural houses which are built on a 17-acre site. Browse around the village displaying their skills and view traditional cooking and crushing methods. The tour concludes with a colorful culture in the theater before leaving.

## Day 4: Departure or Extend Tour (B)

Free with your own leisure after breakfast until your flight departure to your next destination.

Meals	03 Breakfast, 02 Lunches & 01 Dinner
Include	Return Airport Transfers, 03 night accommodations with daily breakfast, Meals as Stated, All Entrance Fees, Return Hotel Transfer (Seat-In-Coach), 01 Local English-speaking guide
Accommodation (Twin/Triple Share)	3* Meritin Hotel or Similar / 4* The Waterfront Hotel or Similar
Exclude	Airfares, personal expenses, travel insurance, optional tippings, Malaysian tourism tax (pay direct to hotel upon check in at RM10/room/night and applicable for foreigners only) and any items not mentioned.





配套名称:四天三夜砂拉越古晋乐乐走

配套代号 : ABSRW-KH06E

最少人数 : **两人** 

配套类型 :拼团(非私人团)









第一天:抵达古晋 / 古晋城市观光 (晚餐)

抵达古晋国际机场后,将有当地导游热情迎接并前往古晋市区,绕过古晋历史中心,经过老店屋和历史建筑,如白猫雕像、旧法庭、邮局、方塔、大伯公庙等。随后前往古晋海滨,乘坐短途"Tambang"小船前往对面的餐厅享用晚餐,然后在酒店办理入住手续并休息。









第二天: Serikin 周末边境市场 + 仙洞与风洞 或 往峇国家公园(早餐 + 午餐)

早餐后在酒店大堂集合接您前往峇哥码头。抵达码头后,在登船前进行登记和安全简报,然后乘船前往 峇哥国家公园(Bako National Park)船程约 30 分钟。抵达国家公园后,您可以悠闲地在国家公园周围徒步旅行,在这个砂拉越最古老的红树林国家公园里,您可能会看到野猪、银叶猴、长尾猕猴、长鼻猴和其他野生动物。午餐将在峇哥食堂供应享用。游览结束后,乘船返回码头,然后乘车返回酒店,享受自己的休闲时光。

## 或 选择参观Serikin周末边境市场+仙女洞和风洞之旅 含午餐(仅周五至周日才有)









第三天: 实蒙古野生动物保育中心/砂拉越文化村(早餐+午餐)

早餐后在酒店大堂集合接您前往实蒙古野生动物保育中心(Semenggoh Wildlife Centre)- 野生红毛猩猩康复中心。 抵达中心后,搭乘砂拉越森林局最新引进的电动越野车(敞篷小巴士)一路上欣赏森林景观并前往喂食平台。 喂食表演结束后并前往砂拉越文化村。抵达文化村后,在文化村咖啡厅享用沙捞越民族午餐,然后游览砂拉越文化村,该文化村提供了对当地文化和生活方式的极好介绍和屡获殊荣的活博物馆展示了7栋建在17英亩土地上的文化房屋。展示了各民族的生活技能并观看他们传统的烹饪和粉碎方法。在离开之前,这个游览将以剧院丰富多彩的文化结束。

## 第四天: 从酒店出发前往古晋国际机场(早餐)

早餐后,办理退房手续并前往古晋国际机场搭乘您的航班回到您的下一个目的地。

膳食	03 份早餐、02 份午餐、01 份晚餐
行程包含	机场往返接送、03 晚住宿(含每日早餐)、所述膳食、所有入场费、往返酒店接送(教练座位)、01 当地英语导游
酒店住宿 (二人/三人供房)	3* Meritin Hotel 或同级 / 4* The Waterfront Hotel 或同级
行程不含	机票、旅游保险、酒精饮料、行程中未列明的事项及旅游期间产生的个人开支、在入住酒店时需附旅游税(每房每晚需缴纳 RM10),酒店旺季附加费(如有),导游小费司机,马来西亚政府征收的其他税项(如有)



